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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének
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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni
Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő Miniszter Úrhoz :

„Tervezi-e a kormány pályázat kiírását a társasházi liftek korszer űsítésére, cseréjére?»

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy 2014-es kormányrendelet szerint a ma üzemelő liftek közül több ezret teljesen fel kell újítani ,
vagy le kell cserélni 2020-ig a megszigorított biztonságtechnikai el ő írások miatt . A rendelet szerint
azokat a felvonókat, amelyeket húsz évnél régebben építettek be, vagy újítottak fel telje s
szabványossági felülvizsgálatnak kell alávetni 2020-ban . A felülvizsgálat során érvényes
szabványok 2018-ban lépnek életbe, így a mainál is jóval szigorúbbak lesznek . Teréz-, és
Erzsébetváros legtöbb társasháza több mint száz éves, így a kerület házaira igen nagy terhet ró a
több millió forintos beruházás . A másik fontos probléma, hogy vannak olyan lakóházak, ahol mé g
lift sincs, pedig az elöregedő lakosság miatt lenne rá igény, de forrás nem áll rendelkezésre .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányrendelet kapcsán több teréz-, és erzsébetvárosi lakos kérésére kérdezem a következ őket :

- Tervezi-e a kormány, hogy az említett célokra pályázatot hirdet ?
- Ha igen, akkor mikortól lehet az említett célokra pályázni ?
- Hol lesznek elérhet őek ezek a pályázatok?
- Van-e pályázati lehetőség a lifttel nem rendelkez ő társasházak számára?
- Ha nem, akkor tervezik-e, hogy legyen ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2017 . április 27 .

. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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